
Consiliul local al Comunei Tintesti
Nr.

PROCES VERBAL
al sedintei ordinare a Consiliului Local Tintesti'

incheiat astazi, 14.10.2022

Conform Regulamentului de functionare al Consiliului Local Tintesti, presedinte de sedinta este

desemnat dnul.Ilie Constantin.
Astazi, data de mai sus, are loc sedinta ordinara a Consiliului local, fiind prezenti l3 consilieri din

totalul de 13 .

Au fost prezenti, in calitate de invitati:
Stoica Aurel - primar
Rotarescu Cristina - consilier.iuridic
Petrescu Sandina - secretar general

I n cep I ucrarile sedinte i :

Dnul. presedinte de sedinta da citire dispozitiei de convocare a Consiliului Local in sedinta
ordinara in zirta de 14.10.20222, dupa cum urmeaza:

l. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii de prelungire a Scrisorii de Garantie de la
Fondul National de Garantare a Creditelor pentru Intreprinderile Mici si Mijlocii SA-IFN, pentru
proiectul integrat finantat prin PNDR 2014-2020 prin Fondul European Agricol pentru Dezvoltarea
Rurala Submasura 7.2-Investitii in crearea si modernizarea infrastructurii de bazala scara mica intitulat
,,Modemizare Gradinita program notmal sat Maxenu , comuna finteqti , Judetul Buzdu"

Initiator: primar, Stoica Aurel

Se spune la vot ordinea de zi. Toti consilierii sunt " pentru" .

Se supune la vot pr:cesul verbal al sedintei anterioare. Toti consilierii sunt " pentru".

Se trece ta primut ou Proiect de hotarare p vind aproharea solicitarii de
prelungire a Scrisorii de Garantie de la Fondul National de Garantare a Creditelor pentra
Intreprinrlerile Mici si Mijlocii SA-IFN, pentru proiectul integrat Jinantat prin PNDR 2014-2020
prin Fondul European Agricol pentru Dezvoltarea Rurala Submasura 7.2-Investitii in crearea si
modernizarea infiastructarii de baza la scara mica intitulat ,,Modernizare Gradinita progrdm
normal sat Mavenu , comuna finteSti , Judetul Buzdu"

Dnul. primar da citire referatului de aprobare si prezinta anexele.
Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate.
Deoarece nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare

In urma votului deschis, Proiecrul de hotarare privind aprobarea solicitarii de prelungire a Scrisorii
de Garantie de la Fondul National de Garantare a Creditelor pentru Intreprinderile Mici si Mijlocii
SA-IFN, pentru proiectul integrat Jinantat prin PNDR 2011-2020 prin Fondul European Agricol
pentru Dezvoltarea Rurala Submasura 7.2-Investitii in crearea si modernizarea infrastructurii de baza



la scara mica intitulat ,,Modernizare Gradinita program normal sat Maxenu , comuna Tinte$ti ,
Judetul Buzdu" se aproba cu 1 3 voturi "pentru" , din totalul de 1 3 consilieri prezenti la sedinta.

s@Diverse
Dnul Avram intreaba cand se va rezolva problema medicului de familie in satul Maxenu, dat fiind ca a

fost modificata legea. Urgenta este data de persoanele in varsta din acest sat, care au nevoie de asistenta
medicala la domiciliu.

Dnul. Iordache arata ca este necesar ca spatiul pentru cabinetul medical sa fie modernizat, pentru ca sa

primeasca aviz de functionare.

Dnul. primar raspunde ca a discutat cu doamna doctor Stanescu despre posibilitatea preluarii si a

cetatenilor din satul Maxenu si asteapta un raspuns de la dumneaei. In privinta renovarii, acesta va fi facuta in
functie de cerintele doctorului.

Dnul. Gomoescu supune atentiei problema unui pod prea ingust ( la Mitoi a lui Terente) si solicita
gasirea unei solutii pentru largirea acestuia, evitandu-se astfel accidente in zona.

Dnul. primar raspunde ca are cunostinta de aceasta problema, ca s-a incercat deja sa se rezolve, dar
angajatul primariei trimis sa faca lucrarea a fost obstructionat.

Dnul. Iordache propune ca stalpii de electricitate de lemn dintre satele Tintesti si Pogonele sa fie
inlocuiti cu stalpi de ciment, dintre cei care au fost dezafectati in urma lucrarilor efectuate de Electrica.

Dnul. primar raspunde ca va incerca sa resolve acesta situatie, dar, in trecut, cand s-a mai incercat, s-a
constatat ca stalpii de beton au fost taiati la nivelul solului si nu scosi din pamant, ramanand astfel mai scurti
decat este necesar.

Dnul. Iordache intreaba daca s-au facut demersuri pentm infiintarea asociatiei de forbal si de ce nu s-a
executat forajul la stadion, in conditiile in care banii au fost aprobati prin hotarare de consiliul.

Dnul. primar raspunde ca urrneaza sa se faca demersuri pentru infiintarea asociatiei, iar pentru foraj s-a
vorbit, dar persoana care urrneaza sa se ocupe este momentan internata in spital.

Dnul. lordache ridica problema celor care au ridicat case pe terenul primariei. Doreste sa stie cum se va
proceda in cazul acestora, ce solutie se va gasi pentru intrarea lor in legalitate, intrucat umeaza sa se

intocmeasca carti funciare.

Dnul. primar raspunde ca in cazul acestora vor fi trecuti cu drept de proprietate asupra locuintelor si cu
drept de posesie asupra tere,rului.

Drept care, s-a intocmit prezentul proces verbal.

Presedinte de sedinta,
Consilier, Ilie Constantin

Intocmit,
Consilier.juridic, Rotarescu Cristina


